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   Zápisnica  

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Obce Nižná Kamenica,  

konaného dňa 16.12.2024 

___________________________________________________________________________ 
 

 

Prítomní: viď. Príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

 

Program : 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania OZ 

4. Kontrola uznesení 

5. Schválenie poskytnutia finančných prostriedkov pre neziskové organizácie 

6. Schválenie zámeru na odpredaj obecného pozemku na parc. č.224/170 

7. Schválenie dodatku k zmluve SOU Beniakovce 

8. Schválenie zapojenia sa do výzvy z programu Slovensko. 

9. Schválenie VZN o miestnej dani 

10. Schválenie VZN o miestnom poplatku 

11. Schválenie VZN o nakladaní s odpadom 

12. Schválenie dodatku č.3 k VZN o príspevkoch v školách a školských zariadeniach 

13. Stanovisko HK k rozpočtu obce na r. 2025 

14. Schválenie rozpočtu na r. 2025 

15. Schválenie zakúpenia traktorovej kosačky 

16. Rôzne 

17. Záver 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Daniela Lukačová, starostka obce. Privítala všetkých prítomných 

a skonštatovala, že z počtu poslancov 7 sú prítomní 5 poslanci a OZ je uznášaniaschopné.  

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice a poslanci súhlasili. 
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Zapisovateľ: Magdaléna Štibriková 

Overovatelia zápisnice : Marek Petra, Peter Lacheta 

 

 

3. Schválenie programu rokovania OZ 

 

Starostka obce predložila program zasadnutia a skonštatovala, že poslanci program rokovania 

súhlasne schválili. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

s c h v a ľ u j e  

program rokovania OZ. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 

 

 

4. Kontrola uznesení 

 

Pri kontrole uznesení starostka informovala, že uznesenia prijaté na poslednom zasadnutí OZ 

sú v plnení a viaceré boli splnené. 

Uz. č.103 – splnené 

Uz. č.104 – splnené – celá faktúra uhradená firme, ktorá realizovala výstavbu ihriska 

Uz. č.105 – je v plnení z dôvodu stále prebiehajúceho VO 

Uz. č.106 – splnené – Dodatok je podpísaný  

Uz. č.107 – splnené – zmluva podpísaná a odoslaná 

  

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

b e r i e   na  v e d o m i e   

kontrolu uznesení. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 
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5. Schválenie poskytnutia finančných prostriedkov pre neziskové organizácie 

 

Starostka predniesla poslancom žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov pre neziskové 

organizácie pôsobiace v rámci mesta Košice, ktoré navštevujú žiaci ZŠ v Košiciach s trvalým 

pobytom v našej obci. Uviedla, že ich počet je tento rok 18. Poslanci rozdiskutovali sumu 

príspevku v minulom roku a dohodli sa, že príspevok zostane, no bude upravená suma na 25 € 

na 1 dieťa a ušetrené finančné prostriedky budú použité pre všetky deti v našej obci. Bolo 

prečítané uznesenie a poslanci ho schválili.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

s ch v a ľ u j e  

poskytnutie dotácie pre CVČ na území mesta Košice vo výške 25,- €/ 1 dieťa v 2 splátkach  

na šk. rok 2024/2025 

- finančný príspevok pre neziskovú organizáciu Filia celkovo pre 1 dieťa na šk. rok 

2024/2025 

- finančný príspevok pre CVČ pri ZŠ s MŠ Masarykova 19/A, Košice – Staré mesto celkovo 

pre 3 deti na šk. rok 2024/2025 

- finančný príspevok pre CVČ pri ZŠ Fábryho 44, Košice celkovo pre 2 deti na šk. rok 

2024/2025 

- finančný príspevok pre CVČ pri ZŠ Gemerská 2, Košice celkovo pre 3 deti na šk. rok 

2024/2025 

- finančný príspevok pre CVČ Orgovánová 5, Košice celkovo pre 6 detí na šk. rok 2024/2025  

- finančný príspevok pre CVČ Kežmarská 28, Košice celkovo pre 1 dieťa na šk. rok 

2024/2025 

- finančný príspevok pre ZŠ Hroncova 23, Košice celkovo pre 2 deti na šk. rok 2024/2025, 

celkovo vo výške 450,- € na celkový počet detí 18.  

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 

 

 

6. Schválenie zámeru na odpredaj obecného pozemku na parc. č.224/170  
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Pani starostka predložila žiadosť pána Ing. Martina Janša o odkúpenie pozemku na parcele 

č.224/170 o výmere 73m2 kvôli zosúladeniu vlastníckych vzťahov a vysporiadaniu 

majetkoprávnych pomerov. Tiež informovala o postupe pri predaji a o hodnote pozemku 

podľa doloženého znaleckého posudku 2040 €. Nebola stanovená predajná cena. Starostka 

prečítala uznesenie a poslanci boli za.   

  

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

s ch v a ľ u j e  

zámer predaja obecného pozemku podľa zák.138/1991 a o zásadách  hospodárenia 

s majetkom obce čl.7 odst.3 písm. f – z dôvodu hodného osobitného zreteľa čl. 11, odst.2 

písm. a.  Pozemok na parcele č. 224/170 o výmere 73 m2, na základe žiadosti doloženej 

znaleckým posudkom č.96/2024 -  Ing. Martina Janšo, bytom Nižná Kamenica 154. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 

 

 

7. Schválenie dodatku k zmluve SOU Beniakovce 

 

Starostka informovala poslancov o zmenách na spoločnom obecnom úrade Beniakovce 

a o podpise dodatku – spracovanie miezd zo 7 € na 10 € za aktívneho zamestnanca, členský 

príspevok za obec/rok je 70 €, tiež zmena na SOU Budimír. Prečítala návrh uznesenia 

a poslanci ho schválili.                      

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

    

s ch v a ľ u j e  

podpísanie Dodatku č.1, ktorým sa nahrádza znenie Dohody o zriadení spoločného obecného 

úradu zo dňa 29.6.2007. (zriadenie spoločného obecného úradu Budimír) s účinnosťou od 

1.1.2025.  

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 
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8. Schválenie zapojenia sa do výzvy z programu Slovensko 

 

Pani starostka hovorila o novej výzve z programu Slovensko, KSK, Rada partnerstva, MIRRI 

zameranej na kultúrne pamiatky, ktorá má spájať obce a prepojiť históriu so súčasnosťou. Ide 

o príležitosť čerpania prostriedkov na rekonštrukciu kaštieľa Forgáčovcov. Vysvetlila 

podrobnosti výzvy, kde treba čerpať minimálne 240 tis. € so spoluúčasťou 8%. Ďalšia výzva 

je zo SIEA, ktorou by mohla byť riešená energetická úspora pre budovu klubu seniorov. 

Starostka prečítala uznesenie na schválenie zapojenia sa do výzvy a skonštatovala, že všetci 

poslanci sú za. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

s ch v a ľ u j e  

zapojenia sa do výzvy z programu Slovensko cez MIRRI.     

KSK – Rada partnerstva  

A. 

Slovenská inovačná a energetická agentúra ako sprostredkovateľský orgán pre Program 

Slovensko 2021 – 2027 vyhlasuje výzvu na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku 

2.1.2      Znižovanie energetickej náročnosti budov  

B. 

Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na 

investície do kultúry, prírodného dedičstva a cestovného ruchu 

5.2.5 Investície do kultúrneho a prírodného dedičstva, miestnej a regionálnej kultúry, 

manažmentu, služieb a infraštruktúry podporujúcich komunitný rozvoj a udržateľný cestovný 

ruch. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 

 

 

9. Schválenie VZN o miestnej dani 

 

Pani starostka informovala poslancov o spolupráci s Judr. Jurčovou, ktorá sa venuje 

komunálnemu právu a upraví VZN v súlade so zákonom, VZN sa mení len obsahovo, kde  
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trávnaté porasty musia byť spolu s ornou pôdou a chmeľnicami. Následne sa ruší pôvodne 

VZN. Starostka prečítala návrh uznesenia a poslanci ho súhlasne schválili. 

   

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

  

r u š í  

VZN č. 3/2023 o miestnych daniach na území obce Nižná Kamenica 

schvaľuje  

VZN č. 2 /2024 o miestnych daniach na území obce Nižná Kamenica. 

 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 

 

 

10. Schválenie VZN o miestnom poplatku 

 

Pani starostka vysvetlila, že VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad sa upravuje len v 

paragrafoch, výška ostáva na sume 45 € /rok. Bolo prečítané uznesenie a poslanci súhlasili. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

r u š í   VZN č. 4/2023 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad 

na území obce Nižná Kamenica.   

s ch v a ľ u j e  

VZN č. 3 /2024 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na území 

obce Nižná Kamenica. 

 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 
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11. Schválenie VZN o nakladaní s odpadom 

 

Starostka vysvetlila, že vo VZN o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným 

odpadom sa menia len formálne veci. Prečítané uznesenie o zrušení a prijatí nového bolo 

schválené poslancami. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

r u š í   VZN č. 2/2016 o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom 

na území obce Nižná Kamenica 

schvaľuje  

VZN č.  4/2024 o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na 

území obce Nižná Kamenica. 

 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 

 

 

12. Schválenie dodatku č.3 k VZN o príspevkoch v školách a školských zariadeniach 

 

Starostka informovala o úprave 4.fin. pásma sk. A pre stravovanie v ŠJ pri ZŠ, čím sa 

upravuje suma z 1,70 € na 1,90 €, náklady na réžiu – 2,60 €/stravník – žiak 1.stupňa ZŠ 

a úprave 4.fin. pásma sk. B, kde je suma na jedno jedlo pre dospelých a cudzích stravníkov – 

6,40 €, ktorá bude splatná zálohovo mesiac vopred. Starostka prečítala uznesenie 

a skonštatovala, že poslanci ho schválili. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

s ch v a ľ u j e  

dodatok č.3 k VZN obce Nižná Kamenica č.3/2019 o výške príspevkov v školách a školských 

zariadeniach a o mieste a čase zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej 

škole v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Nižná Kamenica a v znení jej dodatkov.    
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Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 

 

 

13. Stanovisko k rozpočtu obce na r.2025 

 

Pani hlavná kontrolórka predniesla stanovisko k predloženému rozpočtu obce na rok 2025 

a skonštatovala , že je nastavený v rámci zákonnosti, v súlade s všeobecnými záväznými 

právnymi predpismi a v súlade s všeobecnými záväznými nariadeniami obce. Tiež hovorila 

v rámci konsolidácie o zmene financovania MŠ. Upozornila na riziká rozpočtu spojené 

s nenaplnením prognózy výnosu dane z príjmov FO a nenaplnením výberu daní, tiež nové 

legislatívne povinnosti samosprávy, kde nie sú zabezpečené zdroje. Hovorila o nutnosti 

monitorovať vývoj bežných príjmov. Na základe uvedených skutočností navrhla OZ schváliť 

rozpočet na r.2025. Bol prečítaný návrh uznesenia a poslanci ho vzali na vedomie. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

berie na vedomie 

stanovisko hlavného kontrolóra k predloženému rozpočtu obce. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 

 

 

 

14. Schválenie rozpočtu obce na r.2025 

 

Pani starostka prečítala návrh uznesenia k schváleniu rozpočtu na rok 2025 a poslanci 

hlasovali za jeho schválenie. 

    

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

  

s ch v a ľ u j e  

predložený rozpočet na rok 2025 a vyhliadkovo na rok 2026, 2027 bez programovej štruktúry. 
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Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 

 

 

15. Schválenie zakúpenia traktorovej kosačky 

 

Starostka rozobrala s poslancami technické parametre vybraných značiek traktorových 

kosačiek a zmapované cenové ponuky. Vybrali najvhodnejší typ podľa potrieb priestranstiev, 

o ktoré je potrebné sa starať v cenovej hladine cca 5000,- €. Starostka prečítala návrh 

uznesenia a poslanci ho schválili. 

     

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

schvaľuje  

zakúpenie traktorovej kosačky v hodnote cca 5000,- €. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Monika Opiňárová, Marek Petra, Pavol 

Tóth 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Gabriel Urban 

 

 

16. Rôzne  

 

Správa z kontrolnej činnosti hospodárenia školskej jedálne. Hlavná kontrolórka prečítala 

správu z kontrolnej činnosti podrobne, predniesla základné informácie o ŠJ spolu 

s odporúčaním na nápravu, kde je to potrebné. 

Vypísané výberové konanie na vedúcu ŠJ – na 30% pracovný úväzok 

PPA – prišla na účet obce platba k realizovanému projektu ,,chodník“, ktorá bola následne 

použitá na splatenie úveru v Prima Banke   

Projekt na zveľadenie parku – prebieha príprava materiálu 

Projekt rekonštrukcie ZŠ a MŠ – SIEA ukončila kontroly projektovej dokumentácie 

a môžeme žiadať o 1.platbu za projektovú dokumentáciu 

Zníženie normatívu na ZŠ – na dofinancovanie nákladov bolo schválených len sedemsto éur 

(žiadaných bolo cca dvadsaťtisíc éur) 

KOSIT – postupne 1-2/2025 bude realizované čipovanie zberných nádob - vážený zber 

komunálneho odpadu 

Starostka informovala poslancov, že doteraz obec zaplatila za vývoz KO cca 30 000,-€. 

Obnovený súhlas s prevádzkou Ekodvora – podaná žiadosť na OÚ Košice-okolie 
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Sú pripravené prepočtové tabuľky na zber drobného stavebného odpadu. 

Lavičky – objednané a dodané, budú sa postupne umiestňovať 

Dovolenka v období vianočných sviatkov – úrad bude zatvorený, oznam vyhlásený 

a vyvesený. 

Čerešeň – bude oslavovať 30.výročie – žiadosť o príspevok od obce.  

Starostka navrhla poslancom pouvažovať nad sumou.  

Cenová ponuka na proj. dokumentáciu ku KD – Ing. Tomková T.D.Line – 54 tisíc éur 

                                                                              Iná firma – 60 tisíc éur 

Svetlo na ihrisko- pán poslanec Peter Lacheta navrhol umiestniť svetlo na voľný stlp   

 

 

1. Záver  

 

Starostka obce ukončila zasadnutie a poďakovala prítomným poslancom za účasť.  

 

 

Zapísala: Magdaléna Štibriková 

 

 

Overovatelia: Marek Petra              ..................................  

    

  Peter Lacheta            ..................................    


